

About Nextrove

Nextrove leads the industry in Pharmacovigilance Professional Services and Solutions.

Our unwavering mission, "Empowering Clients Improve Patient Safety," propels us on the path to realizing our vision of becoming the first choice for Life Sciences professional services and solutions, in service of our clients, partners, and, above all, the patients we ultimately serve.

About Our Leadership

Hsiao-Hui Hsu, General
Manager and Vice President
of Business Development
at Nextrove China, brings
over 29 years of experience
in sales and marketing
across industries such as
pharmaceuticals, IT, and
industrial automation. She
holds a Bachelor's degree
in International Trade and
a Master's in Business
Administration. Hsiao-Hui is
focused on driving Nextrove's
growth in China.

www.nextrove.com info@nextrove.com

Nextrove LLC. 116 Village Boulevard, Princeton Forrestal Village, Suite 208 Princeton, NJ 08540, USA

Nextrove China 2 / F, 2900 Nanxingang Road, Fengxian District, Shanghai, China

Nextrove Invites You to the 2025 Global Pharmacovigilance Annual Summit in China

Shanghai, China — Nextrove is honored to invite you to the **2025 Global Pharmacovigilance Annual Summit**, an exclusive in-person event.

Taking place this September in both **Shanghai and Beijing**, the summit will unite global regulators, industry leaders, and innovators under the theme:

"From China to the World: Scaling Global Pharmacovigilance Through AI"

Event Dates & Times

- Shanghai: Wednesday, September 10, 2025 | 13:00-17:00
- Beijing: Friday, September 12, 2025 | 13:00-17:00

Summit Highlights:

- Discover how AI seamlessly integrates multi-source safety data to generate actionable insights for regulators and sponsors worldwide.
- Understand how China is emerging as a global leader in AIdriven safety innovation amidst rapidly evolving regulatory environments.
- Explore Nextrove's commitment to local excellence—adapting global solutions through Chinese talent, processes, and technologies.
- Engagewith thought leaders on the future of pharmacovigilance and the critical alignment of **regulatory expertise**, **innovation**, **and international collaboration**.

Whether you're a global pharmaceutical sponsor, safety professional, or regulatory expert, this summit offers a vital platform to connect, learn, and shape the future of drug safety together.

Registration is now open:

Join us as we lead the global transformation of pharmacovigilance—starting from China:

Register Now - https://www.wjx.cn/vm/toB3Co0.aspx

Stay tuned — additional speaker details and session topics will be announced soon.



关于Nextrove

Nextrove是药物警戒专业服务与解决方案的行业领导者,以"赋能客户提升患者安全"为使命,致力于成为生命科学领域专业服务与解决方案的首选合作伙伴,最终服务于我们所服务的患者、合作伙伴及客户。

关于Nextrov中国负责人

许小慧,Nextrove中国区总经理兼业务发展副总裁,拥有29年跨行业销售与市场经验,涵盖制药、IT及工业自动化领域。她持有国际贸易学士学位和工商管理硕士学位,致力于推动Nextrove在中国的业务增长。

www.nextrove.com info@nextrove.com

Nextrove LLC. 116 Village Boulevard, Princeton Forrestal Village, Suite 208 Princeton, NJ 08540, USA

Nextrove China 2 / F, 2900 Nanxingang Road, Fengxian District, Shanghai, China

Nextrove诚邀您参加中国区2025年全球药物警戒年会

中国上海 - [2025年7月21日] - Nextrove荣幸地邀请您参加2025年全球药物警戒年会,这是在上海和北京两地举办的独家线下活动。

年会将于今年9月在上海和北京举行,全球监管机构、行业领导者和创新者将以以下主题汇聚一堂:

"从中国到世界:以AI驱动全球药物警戒的范式进化"

年会时间

上海:2025年9月10日(周三)13:00-17:00北京:2025年9月12日(周五)13:00-17:00

峰会亮点:

- 探索人工智能如何无缝整合多源安全数据,为全球监管 机构和申办方提供可操作的洞察。.
- 了解中国在快速变化的监管环境中,如何成为AI驱动安全创新的全球领导者。
- · 深入Nextrove的本地化战略——通过中国人才、流程和 技术优化全球解决方案。
- 与行业思想领袖共同探讨药物警戒的未来,以及监管专业知识、创新与国际合作的关键协同。

无论您是全球制药企业、安全专业人士还是监管专家,本次峰会都将为您提供一个交流、学习并共同塑造药物警戒 未来的重要平台。

现已开放报名:

从中国出发,引领全球药物警戒变革

立即报名 - https://www.wjx.cn/vm/toB3Co0.aspx

请继续关注 — 其他演讲者详细信息和会议主题将很快公布。